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رئوفیان داوطلب شد

شورای مرکزی و دبیران استانی حزب اسلامی ایران زمین در بیانیه ای، سید 
ابولقاسم رئوفیان را داوطلب نامزدی سیزدهمین دوره انتخابات ریاست جمهوری 
معرفی کرد. در بیانیه ای که حزب اسلامی ایران زمین به ایرنا ارسال شد، آمده است: 
به استحضار ملت شریف می رساند، بدینوسیله و بنا بر درخواست جمعی از نخبگان 
علمی، دانشگاهی و حوزوی و همچنین فعالان حوزه فرهنگ و سیاست و اقتصاد از 
نقاط مختلف کشور، و تصویب به اجماع آرای شورای مرکزی و دبیران استانی حزب 
اسلامی ایران زمین، نامزدی سید ابوالقاسم رئوفیان دبیرکل این حزب با ویژگی هایی 
چون تعهد و تخصص، آرمان خواهی و بصیرت، همچنین تجربیات متعدد و موفق 
مدیریتی در سطوح مختلف با استعانت از درگاه خداوند متعال و کسب اجازه از 
پیشــگاه ملت در ظل توجهات حضرت ولی عصر )عج( برای سیزدهمین دوره 

انتخابات ریاست جمهوری به طور رسمی اعلام می شود.

اخبار ویژه ... فعال سیاسی اصولگرا:

اگر رئیسی نیاید وضعیت بسیار پیچیده می شود  

        ســرویس سیاسی - انتخابات به روزهای حساس 
خود نزدیک می شود. شورای وحدت لیست 9 نامزد نهایی 
خود )باقر قالیباف، ابراهیم رئیسی، محسن رضایی، سعید 
جلیلی، حســین دهقان، علی نیکزاد، حسین قاضی زاده 
هاشمی، عزت الله ضرغامی و سعید محمد( را اعلام کرد و 

قرار است از بین آنها یک نفر را بر گزیند.
سیدحسین نقوی حسینی درباره لیست نامزدهای شورای 
وحــدت گفت: این شــورا به دنبال آن اســت که از بین 
نامزدهای اصولگرا نامزد نهایی خودش را انتخاب کند که 
نهایتا به 9 نفر رســید و در همه نیز حجه الاسلام  رئیسی 
قرار دارد. در مجموع براساس صحبت هایی که می شود 

گزینه اصلی همان ابراهیم  رئیسی است.
رئیس ستاد انتخابات استان تهران سعید جلیلی در سال 92 

افزود: آقای  رئیسی اگر بیاید، آقای جلیلی ضرورتی برای 
کاندیداتوری نمی بیند و قطعا از رئیسی حمایت خواهند 
کرد. شورای وحدت و شورای ائتلاف بر این تصور هستند 
که آقای  رئیســی خواهند آمد و ســایر افرادی که در آن 
لیست هستند با ایشان  کار خواهند کرد و کاندیدای مستقل 

نخواهند شد.
وی با بیان اینکه از زبان برخی نامزدها هم می شــنویم که 
ما منتظر تصمیم آقای  رئیســی هستیم، افزود: اگر ایشان  
نیاید وضعیت خیلی پیچیده خواهد شد چون قطعا 8 نامزد 
دیگر برای انتخابات ریاست جمهوری ثبت نام می کنند 
به این علت که همه آنها خود را اصلح می دانند. بنابراین 
شرایط خیلی سخت و اجماع و ائتلاف اصولگرایان دچار 

مشکلات جدی خواهد شد.

این فعال سیاســی اصولگرا درباره تصمیم حجه الاسلام  
رئیســی برای کاندیداتوری بیان کرد: از جمیع اطلاعاتی 
که دارم احتمال آمدن شــان بیشتر است چون تقاضاها و 
درخواستها برای کاندیداتوری ایشان خیلی زیاد است و  
ایشــان تحت فشار شدیدی از طرف طلاب و گروه ها و 
احزاب سیاســی و جناح های اصولگرایی و حتی برخی 
آحاد مردم اســت؛ از آنجا که می دانند اگر ایشان کاندیدا 
نشود بین جبهه اصولگرایی تفرقه می افتد و ما ممکن است 

به یک دولت قوی کارآمد نتوانیم دست پیدا کنیم.
وی درباره تردید ایشــان  برای اعلام کاندیداتوری ادامه 
داد: حتما معذوراتی دارد، ایشان رئیس قوه قضائیه است و 
بالاخره ریاست قوه قضائیه مسئولیت هایی دارد یا شاید 
هنوز به جمع بندی نرسیده اند. و  خود باید به این جمع 
بندی برسد که کاندیداتوری اش به صلاح نظام و کشور 

و مردم است.
نقوی حسینی درباره کاندیدای اصلی جریان اصلاحات 
یادآور شد: جبهه اصلاحات منتظر نتیجه مذاکرات وین 
است اگر مذاکرات وین به لغو تحریم ها منجر شود قطعا 
گرایش به آقای ظریف بیشتر خواهد شد و ایشان از این 
فضا بهره برداری بیشتری خواهد کرد اما اگر مذاکرات وین 
منجر به موفقیت نشود، اصلاح طلبان احتمال روی یک 
نامزدی اجماع می کنند که احتمال رأی آوری بیشتری دارد.

این فعال سیاســی اصولگرا دربــاره کاندیداتوری علی 
لاریجانی تأکید کرد: در چنین فضایی آقای لاریجانی برای 
انتخابات ریاست جمهوری ورود نخواهد کرد و نامزد نمی 
شود. قبلا شنیده بودم که آقای لاریجانی گفته بود »اگر آقای 

رئیسی بیاید دیگر نیازی به آمدن من نیست«

رویای پناهندگی 

چین، روسیه و آمریکای جنوبی 

تکذیب نوبخت 

قانون انتخابات

هشدار فرمانده سپاه 

رگ حیات ظریف 

تکذیب شایعات 

ایران و عربستان 

حسین رحیمی، فرمانده انتظامی تهران با اشاره به دستگیری عاملان ساخت 
و انتشار ویدئوی درگیری میان یک جوان با فردی با لباس روحانیت، گفت: پس از 
انتشار این ویدیو اقدامات ویژه ماموران پلیس برای بررسی و رسیدگی به موضوع در 
دستورکار قرار گرفت و علیرغم آنچه که هیچ گونه اطلاعات از افرادی که در ساخت 
و انتشار این کلیپ دست داشتند، وجود نداشت، ماموران پلیس در کوتاهترین زمان 
ممکن، اقدام به یافتن سرنخ ها و شناسایی و دستگیری افراد مرتبط با آن کردند. وی 
با بیان اینکه با دستگیری عوامل انتشار، قطعا مشخص شد که این فیلم ساختگی بوده 
و بازیگران آن نیز یک پدر و پسر هستند، گفت: این پدر و پسر نیز درحالی که قصد 
فرار از کشور را داشته و در حال آماده شدن برای سفر به غرب کشور و خروج بودند، 
دستگیر شده و در بازجویی از آنان مشخص شد که به دنبال پناهندگی در یکی از 

کشورهای خارجی بوده اند.

جبار کوچکی نژاد نماینده مردم رشت در مجلس با اشاره به توافقنامه ایران و چین 
گفت:  توافقنامه ایران و چین تأثیر مستقیمی بر کم اثر کردن تحریم های اعمال شده از 
سوی آمریکا و غرب دارد. عضو کمیسیون برنامه، بودجه و محاسبات مجلس اظهار 
داشت: ما باید علاوه بر چین، به سمت امضای توافق با کشورهایی همچون چین، 
روسیه و کشورهای آمریکای جنوبی برویم و با کشورهایی که با آمریکا در تقابل 
هستند توافقنامه امضا کنیم و روابط تجاری، اقتصادی و... داشته باشیم. کوچکی نژاد 
خاطرنشان کرد: توافق چین با ایران به این خاطر نیست که امروز ایران در موضع 
ضعف اســت، بلکه اتفاقاً نشان دهنده جایگاه جمهوری اسلامی ایران برای تأمین 
نیازهای چین است و چین از سر نیاز خود با ایران توافق امضا کرده و این نشان از 

اهمیت جایگاه جمهوری اسلامی ایران دارد.

محمدباقر نوبخت، رئیس سازمان برنامه و بودجه در حساب کاربری خود در توییتر 
درباره برخی گزارش های اقتصادی و حواشی آن نوشت: اینکه در چند سال اخیر در 
سخنرانی های دهه فجر از رتبه هجدهم اقتصاد ایران که در گزارش سال2۰2۰ بانک 
جهانی نیز منعکس شده است، خبر می دادم، موضوع درستی است. رئیس سازمان 
برنامه و بودجه در ادامه تاکید کرد: اما ارایه گزارش در این مورد به مقام معظم رهبری 

خبر نادرستی است. لطفا اخلاق رعایت شود.

فیروزجایی، عضو هیات رئیسه مجلس در خصوص اختلاف نظر مجلس شورای 
اســلامی و مجمع تشخیص مصلحت نظام پیرامون طرح اصلاح قانون انتخابات 
گفت: شورای نگهبان طرح اصلاح قانون انتخابات ریاست جمهوری را تائید کرده 
اما مجمع تشخیص مصلحت نظام ایراداتی به این طرح دارد. وی ادامه داد: قانون 
مرجعی را برای حل اختلاف مجمع تشخیص مصلحت نظام و مجلس پیش بینی 
نکرده بنابراین مقرر شد رئیس مجلس با آیت الله آملی لاریجانی مذاکره کند تا راه حلی 
برای تایید طرح اصلاح قانون انتخابات اندیشیده شود. عضو هیات رئیسه مجلس 
شــورای اسلامی افزود: در جریان بررسی بودجه ۱۴۰۰ نیز پس از تایید بودجه از 
سوی شورای نگهبان، مجمع تشخیص مصلحت نظام ۱8 بند ایراد گرفت که این 
مشکل با گفتگو حل شد. فیروزجائی تأکید کرد: اگر مجمع تشخیص مصلحت نظام 
ایرادی به طرح ها و لوایح مجلس دارد، باید به شورای نگهبان اعلام کند، زیرا شورای 

نگهبان مرجع بررسی قوانین مصوب مجلس است.

سردار سلامی اظهار داشت: به صهیونیست ها هم می گوییم، شنیدم که شادمان اند. 
بله! وقتی امام را در کربلا شــهید کردند، آل زیاد و آل مروان به فرح افتادند. اما به 
صهیونیست ها می گوییم این شادی شما بسیار زودگذر است. شما ناپدید خواهید 
شــد به دست امتی که شما آنها را از سرزمینشــان اخراج کرده اید. وی خطاب به 
صهیونیست ها گفت: شاد نباشید، ما راه را ادامه می دهیم و هیچکس این جبهه را 
ترک نخواهد کرد و سنگرها همیشه پر است از مردانی که زرهشان پشت ندارد و 
شمشیرها در دست جوانان امت اسلام از نیام کشیده شده است و این راه تا پایان عمر 

همه شیاطین عالم که در مقابل اسلام ایستاده اند ادامه خواهد یافت.

شــاکری درباره نامزدهای جریان اصلاح طلب برای انتخابات ریاست جمهوری 
سیزدهم و نام محمدجواد ظریف هم گفت: معتقدم که ما هر چه به زمان انتخابات 
نزدیک تر شویم فضای انتخاباتی واقعی تر خواهد شد و علت این امر هم این است 
که رگ حیات ظریف به مذاکرات بستگی دارد؛ اگر او بتواند الان در مذاکرات وین 
یک امتیازی به دســت آورد، می تواند از آن به عنوان یک برگ برنده در انتخابات 
استفاده کند، در حالی که این اقدام سختی است و نمی توانند این اقدام را انجام دهند؛ 
زیرا بسیاری از این تحریم ها مربوط به کنگره آمریکا است و مذاکره با اروپا ربطی به 
آمریکا ندارد.دبیرکل جمعیت جانبازان انقلاب اسلامی گفت: اگر تحریم ها برداشته 
شود، شرایط برای محمدجواد ظریف و علی لاریجانی و طیف روحانی بهتر خواهد 
شد، در غیر این صورت، صحنه تغییر خواهد کرد؛ معتقدم که ثبت نام ها مشخص 

خواهد کرد که ما درباره چه افرای باید صحبت کنیم.

در پی انتشــار برخی مطالب مبنی بر طرح استیضاح وزیر بهداشت، عضو هیات 
رئیسه مجلس شورای اسلامی ضمن تکذیب این شایعات تاکید کرد که هیچ طرح 
اســتیضاحی برای وزیر بهداشت در هیات رئیسه اعلام وصول نشده است.علی 
کریمی فیروزجائی با اشاره به برخی شایعات مبنی بر این که طرح استیضاح سعید 
نمکی وزیر بهداشت تحویل هیات رئیسه شده است، گفت: این ادعاها صحت ندارد 

و چنین طرحی توسط هیات رئیسه دریافت نشده است.

بعد از گذشت پنج سال از قطع روابط دیپلماتیک ریاض و تهران، دیروز رسانه غربی 
فایننشال تایمز مدعی شد که مقامات ایران و عربستان در عراق مذاکرات مستقیم 
داشته اند. رویترز هم با تایید این مذاکرات مدعی شد که این دیدار مقامات دو کشور 
درباره جنگ یمن و برخی دیگر از مسائل منطقه ای انجام شده است. یک مقام عراقی 
نیز از انجام این مذاکرات در منطقه سبز بغداد خبر داد. این در حالی است که سخنگوی 
وزارت خارجه در واکنش به این اخبار بدون تایید یا تکذیب این اتفاق تاکید کرد که 
ایران همواره از گفت وگو با پادشاهی سعودی استقبال می کند و آن را به نفع مردم دو 

کشور و صلح و ثبات منطقه ای دانسته و همین فکر ادامه خواهد داشت.

          ســرویس سیاســی- رئیس مجلس شورای اسلامی گفت: فاصله زمانی میان 
تصمیم گیری و اقدام در صنعت هسته ای به همت دانشمندان کشورمان به کوتاه ترین 

زمان رسیده است.
محمدباقر قالیباف رئیس مجلس شــورای اســلامی در نطق پیش از دستور خود 
ضمن تبریک حلولِ ماه مبارک رمضان، گفت: ماه رمضان، ماه فرصت های بندگی 
و ماه نزدیک شدن دلها به یکدیگر است. ماه رمضان، همان گونه که می تواند فرصت 
درخشانی برای خودسازی و نزدیک شدن یکایک ما به خداوند متعال باشد، می تواند 
فرصتــی کم نظیر برای جامعه پروری و برپایی نهضت اجتماعی همدلی و مهربانی 

به شمار آید.
وی ادامه داد: مطمئن هستیم ملت مؤمن، مهربان و نوع دوست ایران عزیز با نقش آفرینی 
گروه های جهادی و مردمی در ماه رمضان امسال نیز همانند سال گذشته حرکتی کم نظیر 

و درخشان از جنس مواسات و همدلی رقم خواهند زد.
رئیس مجلس افزود: زنجیره  محبت و گذشــت، مثل همیشه یکی از عوامل جلب 
رضایت و نصرت الهی برای عبور کردن از مشکلاتِ پیشِ روی ایران عزیز است و 

به ویژه به عبور کشور از همه گیری کرونا مدد می رساند.
نماینده تهران در مجلس در ادامه روز ارتش را به همۀ دلاورمردان غیور ارتش سرافراز 
جمهوری اسلامی ایران تبریک گفت و اظهار کرد: ارتش با وقف کردن خود در راه 
آسایش و آرامش و امنیت مردم در همۀ زمان ها، شعارِ »ارتش فدای ملت« را به طور 
عینی محقق کرده است و تکیه گاهی قابل اعتماد و محبوب نزد ملت شریف ایران است.

قالیباف تصریح کرد: در پایان هفته گذشته بار دیگر جوانان دانشمند و خداباور ایرانی، 
مجاهدتی کردند که مایۀ افتخار ایران عزیز شد. رسیدن به محصول اورانیوم با غنای 6۰ 
درصد اتفاقی دوران ساز و قدرت آفرین از لحاظ علمی و فناوری بود که پیام های سیاسی 
مهمی نیز به همراه داشت. دشمنان مردم ایران به فعالیت های تروریستی، علیه صنعت  
هسته ای دل بسته بودند و انتظار داشتند که با اقدامات تروریستی، فعالیت  هسته ای ایران 
متوقف و یا بسیار کُند شود؛ غنی سازی 6۰درصدی اورانیوم در چارچوب مادۀ یک 
قانون اقدام راهبردی، آن هم در مدت زمانی بسیار کوتاه، نشان داد که فاصلۀ زمانی میان 
تصمیم گیری و اقدام در صنعت هسته ای کشورمان با همت جوانانِ دانشمند ایرانی به 

کمترین میزان رسیده است.
وی اضافه کرد: می توان گفت که امروز ما هرآنچه را اراده کنیم با لطف خداوند متعال 
در مدت زمانی کوتاه به آن دست خواهیم یافت. این غنی سازی و این دستاورد مهم به 
دشمنان ما ثابت کرد که صنعت هسته ای ایران بومی شده است و هر اقدام نسنجیده و 
هر اعمال فشاری بر عزم ملت ایران برای پیشرفت علمی، کاملاً بی اثر است و هیچ کس 

نمی تواند مانع از پیشرفت  توقف ناپذیر ایران اسلامی شود.
نماینده تهران در مجلس تصریح کرد: غنی سازی 6۰درصدی، همچنین پاسخی قاطع 
به طراحیِ دشمن برای تضعیف دست برتر کشور در فرایند مذاکرات بود. با اجرایی 
شدن قانون اقدام راهبردی برای لغو تحریم ها، قفل های صنعت هسته ای شکسته شد 
و قدرتی برای تیم مذاکره کننده  هسته ای تولید کرد تا بتواند از این ظرفیت برای تحقق 

هدف رفع کامل همۀ تحریم ها استفاده کند.
رئیس مجلس عنوان کرد: در میانۀ این مســیر، دشــمن با خرابکاری در نطنز تلاش 
کرد موضع مذاکراتی ایران را تضعیف و دســت مردم ایران را خالی کند اما دستاوردِ 
غنی ســازیِ 6۰ درصدی به طرف مقابل نشان داد که این قبیل اقدامات به جای آنکه 
به زعم آنها تهدیدی برای فعالیت های هسته ای ایران باشد، در عمل به فرصتی کم نظیر 

برای برداشتن گام هایی بلندتر در جهت پیشرفت صنعت هسته ای تبدیل شده است.
قالیباف گفت: دشمنان مردم ایران، بارها مسیر تهدید و ارعاب ملت ایران را در چهار 
دهۀ گذشته تجربه کرده اند و هربار ناکام تر از قبل از آن میدان بیرون آمده اند و در عمل 
تجربه کرده اند که هر توطئه ای، ملت ایران را قوی تر می کند؛ با وجود این، آنها همچنان 
به طراحی و اجرای این قبیل اقدامات ادامه می دهند و مطمئن باشند که هر بار، مردم 

ایران قوی تر و سربلندتر خواهند شد.
وی ضمن تأکید بر بالا بردن سطح حفاظتی مراکز هسته ای توسط دستگاه های مسئول، 
تصریح کرد: بر این نکته نیز تأکید می کنم که پاسخ به حمله تروریستی به نطنز یک 

ضرورت حتمی است و در زمان مناسب انجام خواهد شد.
رئیس نهاد قانون گذاری ابراز کرد: دشمن، کنار اقدامات تروریستی، راهبرد فرسایشی 
کردن مذاکرات را نیز طراحی کرده اســت تا بتواند تمام ساختار سیاسی و اقتصادی 
کشور را، به طور کامل معطّلِ مذاکرات بدون هیچ نتیجۀ عملی کند؛ آنها می خواهند 
با فرسایشی کردن مذاکرات، خواسته های خود را با ترکیبی هماهنگ شده از فریب و 
فشار به ایران تحمیل کنند و مانع از دستیابی مردم ایران به اقتصاد بدون تحریم شوند. 
راهبرد مذاکرات فرسایشی با هوشمندی رهبر حکیم انقلاب افشا شد و دشمن باید 
بداند که مردم و مسئولان در ایران با صدایی واحد مبتنی بر قانون اقدام راهبردی برای 
رفع تحریم ها، فقط در صورت انجام تعهدات کامل توسط طرف مقابل به تعهدات 

خود در برجام عمل خواهند کرد.
نماینده تهران در مجلس ادامه داد: در صورتی که تحریم ها علیه ایران به طور کامل رفع 
شود و آثارِ اقتصادیِ ملموسِ آن راستی آزمایی شود، ایران نیز تعهدات خود را عملی 

خواهد کرد.
رئیس مجلس شورای اسلامی در پایان خاطرنشان کرد: وظیفه دارم از همه مجاهدان 
صنعت هسته ای ایران اسلامی که این افتخار را برای کشور آفریدند، تشکر ویژه کنم و 
امیدوارم مذاکره کنندگان محترم دستگاه دیپلماسی کشور، بتوانند با حفظ اصول از منافع 
ملت شریف ایران صیانت کنند و در دستیابی به هدف رفع کامل و ملموس تحریم ها 

موفقیت حاصل کنند.

غنی سازی ۶۰ درصدی پاسخ قاطع 
به طراحیِ دشمن بود

قالیباف رئیس مجلس شورای اسلامی:

آگهی دعوت به مجمع عمومی  عادی مؤسسین شرکت سهامی 
عام کارآفرینان نوآور سرزمین ایرانیان کیش )در شرف تأسیس(

بدینوسیله از کلیه اعضای هیئت مؤسس و پذیره نویسان سهام 
شرکت سهامی عام کارآفرینان نوآور سرزمین ایرانیان کیش )در 
شرف تأسیس( مطابق آگهی پذیره نویسی مورخ 1400/01/21 
منتشره در روزنامه های اطلاعات، اقتصاد کیش و خبر کیش دعوت 
که  عادی مؤسسین شرکت  عمومی  مجمع  در جلسه  می آید  بعمل 
در روز دوشنبه مورخ 1400/02/13 رأس ساعت   11 صبح در 

محل تالار شهر کیش برگزار میگردد حضور بهم رسانند.
دستور جلسه:

1. استماع گزارش هیئت مؤسس در مورد نحوه شکل گیری شرکت
2. بررسی و تصویب اساسنامه شرکت

3. انتخاب اعضای هیئت مدیره
4. انتخاب بازرسین

5. انتخاب روزنامه کثیرالانتشار جهت درج آگهی های شرکت
6. تصمیم گیری در مورد موضوعات دیگری که در صلاحیت مجمع 

عمومی عادی می باشد.

هیئت مؤسس شرکت سهامی عام کارآفرینان نوآور
 سرزمین کیش )در شرف تأسیس(

ایجاد وزارت زنان نیازمند اجماعی 
فراتر از رییس جمهوری است

معزی معاون ارتباطات و اطلاع رسانی دفتر رییس جمهور:

  سرویس سیاسی - معاون ارتباطات و اطلاع رسانی دفتر رییس جمهوری با بیان 
نکات مورد اشاره حسن روحانی درباره حضور پر رنگ زنان در بدنه دولت نوشت: 
موضوعاتی همچون ایجاد وزارت زنان نیازمند اجماعی فراتر از رییس جمهوری 

است. 
علیرضا معزی درباره روایت رییس جمهوری برای وزیر زن نوشت: روحانی، حضور 
وزیر زن در کابینه را انتظاری به حق و مطالبه ای مطلقا درست می داند و دیگر اینکه 
موضوعاتی همچون وزارت زنان، هنوز و همچنان نیازمند اجماعی فراتر از اراده رییس 

جمهوری است.
وی ادامه داده است: روحانی با اصرار بر حضور زنان در جایگاه معاون رییس جمهوری، 
معاون وزیر، سفیر، رییس سازمان های ملی، معاون استاندار و فرماندار تلاش کرد چهره  
تک جنسیتی مدیریت کشور را دگرگون کند و در فضایی با اصطکاک کمتر، برای 

پذیرش حضور زنان در مدیریت ارشد کشور بسترسازی نماید.  
معزی اضافه کرده است: اگرچه جای خالی وزیر زن در دولت های یازدهم و دوازدهم، 
باعث افسوس روحانی است اما نظام اداری امروز ایران به دلیل افزایش سهم مدیریتی 
زنان از پنج به 26 درصد، بیش از هر زمان دیگری آماده  پذیرش زنان شایسته در جایگاه 

وزیر و موانع هم از هر زمان دیگری کمتر شده است.

فعال سیاسی اصلاح طلب :

محمد جواد ظریف  بهترین گزینه برای اصلاح طلبان است
        ســرویس سیاســی - فعال سیاسی 
اصلاح طلب گفت: »آقای ظریف بهترین 
گزینه بــرای جبهه اصلاحات اســت؛ 
همان طور که آقای ســید حسن خمینی 
بدتریــن گزینه اصلاحات بــود و اگر در 
انتخابات نامزد می شــد، اعتبار سیاســی 
خودش  زیر سؤال می  رفت. آقای روحانی 
هم متاسفانه  جز سخنرانی کاری بلد نبود 
و نتیجه اش را هم اکنون می بینیم که دولتی 
ضعیف هشت سال کشــور را اداره کرد. 
من بسیار خوشــحالم که رهبر انقلاب با 
توصیه شان باعث عدم ورود سید حسن 
خمینی به انتخابات شد و رهبری بهترین 
کار را کردند زیرا تردید نکنید که اگر سید 
حسن خمینی وارد انتخابات می شد، همه 

ضرر می کردند«.
وی  ادامــه داد: »اما دربــاره آقای ظریف 

قاعده فــرق می کند. اگــر ظریف نامزد 
شــود به مصلحت اصلاح طلبان اســت 
البته من باور دارم او اولا نامزد نمی شــود 
و ثانیا به فرض محال اگر نامزد شــود، نفر 
دوم انتخابات می شــود؛ به بیان دیگر رأی 
می آورد اما نه رأیی که باعث پیروزی اش 
شود. باید بپذیریم که این دوره انتخابات، 
دوره اصلاح طلبان نیست و آنها باید کنار 
بنشــینند و عرصه را رصد کنند و خود را 
آماده ورود به سیاســت برای هشت سال 
آینده کنند. اصلاح طلبان باید به بازسازی 
خود برسند تا آنکه مدام تلاش بیهوده برای 

انتخابات کنند«.
این فعال سیاسی درباره اینکه چرا ظریف 
نامزد نخواهد شد، بیان کرد: »با شناختی که 
از آقای ظریف دارم، تصور می کنم او انسان 
باهوشــی اســت و می داند که رأی کافی 

نمی آورد و اگر نامزد شود صرفا ابزاری در 
دست اصلاح طلبان خواهد شد«.

  
او درباره اینکــه آیا ظریف اصلاح طلب 
محسوب می شود یا نه، اظهار کرد: »به هر 
حال آقای ظریف در حزب اعتدال و توسعه 
می گنجد و این حزب هم که به تأســی از 
شــعار مرحوم هاشــمی مبنی بر اعتدال 
ادامه یافت. گرچه این حزب کار خاصی 
نمی کند و بیشتر روی کاغذ است اما به هر 
حال اصلاح طلب فرض می شود. از سوی 
دیگر حتما آقای ظریف اصولگرا نیست 
و نمی تــوان او را نامزد عاریتی دانســت؛ 
برخلاف آقــای لاریجانی که بارها اعلام 
کرده اصلاح طلب نیست و حتی گفته است 
نیاز چندانی به حمایت اصلاح طلبان ندارد. 
حالا اگر ظریف نامزد اصلاح طلبان نباشد، 

نیروهای اصلاح طلب به سمت گزینه های 
درچه دو و سه مانند عارف، جهانگیری و 
پزشکیان می روند و اگر اینها هم نامزد نهایی 
نشوند به سمت گزینه دست چهارم مانند 

کواکبیان می روند«.


